
                                                                                                                 

Rønne  den 10/5-2022. 

 

 

                                             REFERAT. 

Der har været afholdt afd.bestyrelsesmøde i Ågården 17.  

Den 10. Maj, Kl. 15.00. 

Fremmødte: Klaus w. Claus A. Bente Hammerstrand. 

Afbud:        Marian Lindstrøm. 

 

Pkt. 1.  

Renoveringen af afd. lejeboliger er afsluttet , dog havde afd. bestyrelsen, 

nogen enkelte bemærkninger vedr.: låsesystemet på vinduerne, ellers var 

der ingen bemærkninger. 

Pkt.  2. 

Det årlige beboer venlige regnskab , blev drøftet ingen bemærkning til dette 

fra afd.bestyrelsen. 

Pkt.   3. 

Det ordinære beboermøde, bliver afviklet den 8/9-2022 kl. 18.30. 

Afdelingsbestyrelsen, ønsker dog at vi starter med spisning kl. 17.00. 

derefter afholdes mødet. 



Pkt.   4.  

Markvandringen blev afviklet tidligere på dagen kl. 13.00, hvor man gik 

rundt og kiggede på de forskellige lejeboliger. 

Hækkene mod Rabækkevej står til udskiftning. Man kiggede også på 

parkeringspladsen, hvor man påtænker at, placere affaldscontainer, mm. 

Afd. bestyrelsen syntes at, det var en god ide at, starte på at samle 

postkasserne allerede i dette år. 

 

Pkt.  5. 

Der var ingen bemærkning til eventuelt. 

Mødet sluttede kl. 16.00. 

                                                                       

Klaus Winther. 

                                                                      

Afdelingsformand. 

 

 

 

 


